


信用卡功能提升

感應式付款功能

本行一直致力為客戶提供安全便捷的信用卡服務！由2018年10月1日起，本行將陸續為新發、補發及續期之大新信用卡^{1,2}新增感應式付款功能，卡面上將印有感應式付款功能標誌，讓客戶感受輕鬆付款新體驗。

毋須簽署 交易安全可靠

您可於啟動信用卡後於接受感應式付款之商戶包括超級市場、便利店、餐廳及百貨公司等，體驗此便捷付款方式。根據不同的商戶設定，您可進行高達HK\$1,000的感應式付款消費³而毋須簽名。感應式付款功能採用密鑰和最新加密技術來保證數據和交易安全，而用於處理交易的付款網絡與EMV晶片或磁帶交易相同，同樣安全可靠。



使用流程

1. 於接受感應式付款功能之商戶消費
2. 於感應器上輕拍信用卡進行信用卡簽賬交易
3. 當感應器顯示綠燈時，即表示交易完成

如您想提早更換新卡，請致電客戶服務熱線2828 8168。如您不希望接受功能提升之信用卡，本行將未能繼續為閣下提供有關信用卡服務。

大新銀行有限公司

備註：


1. 本行將會為部份信用卡換上統一之卡面設計。
2. 本行將會修改部份信用卡於月結單上顯示之「信用卡類別」名稱：

「信用卡類別」原有名稱		修改後之名稱
Visa Card	SMART CHOICE CC	VISA CLASSIC
	TEACHERS VISA	
	UFO VISA	
	DSB VC - MFM	
	SMART CHOICE CC	
	TEACHERS G VISA	
萬事達卡	UFO VISA GOLD	VISA GOLD
	DSB VP - MFM	VISA PLATINUM
	SMART CHOICE CC	TITANIUM MC
	GOLD MASTERCARD	
	CHINA PROPERTIES	
	UFO MC / PAYPASS	
	MFM MC / PAYPASS	
	UFO MC GOLD	
DSB MT - MFM		
TEACHERS MG		
TEACHER MC	PLATINUM MC	
DSB MP - MFM		

3. 您須依據由本行、信用卡組織或商戶不時設定的交易限額（包括每筆交易限額及任何其他限額）使用感應式付款功能進行交易。如交易超過交易限額或當感應式付款功能並不適用時，則可能需於簽賬單上簽署以完成交易。

Credit Card Function Enhancement

Contactless payment function

To bring you convenient, secure and fast credit card payment service and experience, starting from 1 October 2018, the Bank will embed the contactless payment function to the new, replacement and renewal of Dah Sing Credit Card^{1,2} for you to enjoy hassle-free spending experience. A contactless payment indicator  will be printed on your card indicating that card supports contactless payment function.

Secure and no signature is required

Upon card activation, you can pay with your card at the merchants with contactless payment terminals, including supermarkets, convenience stores, restaurants and department stores, etc. Depending on the setup of individual merchants, you can spend up to HK\$1,000 for each contactless payment transaction³ without signature. The contactless payment platform is based on secure EMV chip technology which provides both data protection and transaction security via the use of keys and the latest encryption technology. Transactions are processed through the same, reliable payment network as EMV chip and magnetic strip transactions.



How to use

1. Spend at merchants which accept contactless payment
2. Tap your card on the contactless payment terminal to proceed the transaction
3. A green light will be shown on the terminal to indicate successful transaction

If you would like to have early card replacement, please contact our Customer Service Hotline at 2828 8168. If you do not wish to accept the card with function enhancement, the Bank may not be able to continue to provide you the related card services.

Dah Sing Bank, Limited

Remarks:

1. The Bank will unify card face designs to some of the Credit Cards.
2. The Bank will amend the name of "Card Type" to some of the Credit Cards shown in the monthly statement to:

"Card Type" Description Before Enhancement	"Card Type" Description After Enhancement	
Visa Card	SMART CHOICE CC	VISA CLASSIC
	TEACHERS VISA	
	UFO VISA	
	DSB VC - MFM	VISA GOLD
	SMART CHOICE CC	
	TEACHERS G VISA	
	UFO VISA GOLD	
DSB VP - MFM	VISA PLATINUM	
Mastercard	SMART CHOICE CC	TITANIUM MC
	GOLD MASTERCARD	
	CHINA PROPERTIES	
	UFO MC / PAYPASS	
	MFM MC / PAYPASS	
	UFO MC GOLD	
	DSB MT - MFM	
	TEACHERS MG	
	TEACHER MC	
	DSB MP - MFM	PLATINUM MC

3. You may use your card for contactless payment transactions, subject to transaction limits (including limit on each purchase and other limits) set by the Bank, card association or the merchant from time to time. For payment over the transaction limit or if contactless payment is unavailable, you will need to sign on the credit card sales slip in order to complete the transaction.